
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 18.12.2019 

      Zasadnutie otvoril a viedol poverený predseda komisie Ing. Filip Kaľavský, prítomných 
oboznámil s programom zasadnutia: 

1.  Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2019 
2.  Informácia o činnosti Športového klubu 1.BK – dievčatá 
3.  Rôzne   

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
                      

R O K O V A N I E 
 
 
1.  Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2019 
 - nakoľko  predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová ospravedlnila svoju neúčasť, tento bod 
bol presunutý na najbližšie zasadnutie komisie t.j. 15.1.2020. 
 
2. Informácia o činnosti Športového klubu 1.BK – dievčatá 
    - informáciu o činnosti  ŠK predniesol Ing. Peter Biganič – predseda klubu 

Hodnotenie sezóny 2018/2019 k 30.6.2019  

– Juniori, DL Juniori U19: 9 miesto SR , Celoslovenská súťaž 

-Starší žiaci U15: 10 miesto SR, Celoslovenská súťaž 

- Starší  mini žiaci U12: 1. miesto  HK Východ 

- Mladší mini žiaci U11:5. miesto HK Východ 

- Prípravka – Turnaj nádejí – MBL Košice 

Klub má aktuálne tieto družstvá: Kadeti U17, Mladší žiaci U13, SMŽi U12, Mikroliga U10, 
prípravky – Turnaj Nádejí MBL Košice. 

    V roku 2019 klub organizoval podujatia: Letný kemp, Žiacka basketbalová liga, Vyber si svoj 
šport, Bav sa basketbalom a neber drogy, Baby Basket, Letný Streetball, Turnaj partnerských 
miest 2019 – počet účastníkov 5, Majstrovstvá kraja stredných škôl v Michalovciach, Výmena 
košov a oprava ihrísk v areáli ZŠ P. Horova. 

    Pre rok 2020 sú pripravované podujatia ako Majstrovstvá kraja základných škôl 
v Michalovciach, KSK - telocvičňa HA, internát Dúha, Letný streetball, Bav sa basketom Turnaj 
partnerských miest, Baby basketbal, Miniliga prípraviek. 

     Klub pôsobí na GPH a v telocvični 7. ZŠ. Trénuje na 2.ZŠ a 8.ZŠ. Na 4.ZŠ je problém 
s kúrením, nakoľko je zapnuté cca do 11.00 hod. Tréningy žiakov 1. – 4.ročníkov je v čase od 
15.30 a v tom čase je v telocvični chladno. 



Ing. Kaľavský – Je klub v rade športových  klubov? 

Odpoveď: Klub nemá zastúpenie v rade športových klubov. 

Mgr. Nebesník – Navrhol pozvať na zasadnutie komisie predsedu rady športových klubov p. 
Remáka, aby informoval členov komisie ako funguje činnosť. Rada nie je poradný orgán. 

Ing. Kaľavský – Súhlasí s prizvaním p. Remáka na zasadnutie komisie. Pretože aj v tomto 
smere je priestor pre zmenu. 

PaedDr. Hajduková – otázka pre p. Biganiča – Nezvažujete otvorenie športových tried na 2. 
ZŠ? 

Ing. Biganič – Je ochota, sú určité prípravy, telocvičňa pre  ročníky 1 - 4. je napr. na 7. ZŠ. Na 
1.ZŠ – na streetbal, areál je tam dosť zničený. Na 8.ZŠ  sú 4 ihriská.  Poukazujem na hlbšie 
prehodnotenie financovania športových klubov podľa dosiahnutých výsledkov a vyčlenenie 
finančných prostriedkov na opravu a revitalizáciu ihrísk.  

Mgr. Nebesník – Vytvorenie a naplnenie športovej triedy je problém. Na vytvorenie tejto 
triedy je potrebné min. 20 žiakov -  dievčatá/chlapci. Je na zváženie kombinovanie športov 
v športovej triede, napr. s plávaním. Skúsiť zriadiť  takúto triedu na 8.ZŠ.   

Ing. Biganič – Na  8.ZŠ nie je ochota vedenia školy. 

Mgr. Piskay – pripomenul, že Stredné školy, ktoré využívajú telocvične pri ZŠ neplatia KSK za 
prenájom haly. Avšak základné školy trénujúce v týchto telocvičniach platia pre KSK. 
Konkrétne tento ŠK platí za prenájom 1300,-  € ročne. 

 

Na základe vyššie uvedených pripomienok členov komisie: 

         Komisia odporúča vedúcej OŠaŠp skontaktovať sa vedúcou odboru KSK, za účelom 
nájdenia spôsobu, ako vzájomne využiť športoviská bez nároku na finančnú kompenzáciu. 

 

3. Rôzne 

Predseda komisie Ing. Kaľavský poďakoval všetkým prítomným členom za aktívnu účasť na 
zasadnutí komisie. Pripomenul, že najbližšie zasadnutie komisie  bude 15.1.2020 

 

 

 

                                                                                                       Ing. Filip Kaľavský 

                                                                                                        predseda komisie 

 

 


